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Schriftelijke vragen  
 

(inwinnen van informatie) 
 
 

Artikel 35 Reglement van Orde 

 
1. Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd. De vragen kunnen van een 

toelichting worden voorzien. Bij de vragen wordt aangegeven, of schriftelijke of mondelinge 
beantwoording wordt verlangd. Vragen die niet voldoen aan het hiervoor gestelde worden 
per omgaande aan de indiener teruggestuurd. 

2. De vragen worden bij de griffier ingediend. Deze draagt er zorg voor dat de vragen zo 
spoedig mogelijk ter kennis van de overige leden van de raad en het college of de 
burgemeester worden gebracht. 

3. Schriftelijke beantwoording vindt zo spoedig mogelijk plaats, in ieder geval binnen dertig 
dagen nadat de vragen zijn binnengekomen. Mondelinge beantwoording vindt plaats in de 
eerstvolgende raadsvergadering. Indien beantwoording niet binnen deze termijnen kan 
plaatsvinden, stelt het verantwoordelijk lid van het college of de burgemeester de 
vragensteller hiervan gemotiveerd in kennis, waarbij de termijn aangegeven wordt 
waarbinnen beantwoording zal plaatsvinden. Dit bericht wordt behandeld als een antwoord. 

4. De antwoorden van het college of de burgemeester worden door tussenkomst van de griffier 
aan de leden van de raad toegezonden. 

5. De vragensteller kan, bij schriftelijke beantwoording in de eerstvolgende raadsvergadering 
en bij mondelinge beantwoording in dezelfde raadsvergadering, na de behandeling van de 
op de agenda voorkomende onderwerpen nadere inlichtingen vragen omtrent het door de 
burgemeester of door het college gegeven antwoord, tenzij de raad anders beslist. 
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Aan de voorzitter van de gemeenteraad. 
 
Het college/de burgemeester wordt verzocht de volgende vraag/vragen te beantwoorden. 
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We constateren, dat de COVID-19 epidemie een grote impact heeft op alle facetten 

van onze de samenleving. We waarderen de recente acties van het ABC team met 

daarin onder meer de Thuis-doe- Tasjes, enorm.  

Onder aanvoering van de Barendrechtse wethouder Reshma Roopram hebben 

echter verschillende wethouders jeugd de afgelopen week een brandbrief naar het 

demissionaire kabinet en de Tweede Kamer gestuurd. Jongeren worden extra zwaar 

getroffen door de coronamaatregelen. Ze zitten noodgedwongen thuis, lopen 

onderwijsachterstanden op, raken in een sociaal isolement en verliezen perspectief. 

Zeker de kwetsbare jeugd heeft het zwaar. Het aantal crisismeldingen en -opnames 

neemt sterk toe.  

 

Hieronder volgen enkele vragen die we als PvdA fractie aan de wethouder willen 

stellen.  

Wat is de huidige situatie van onze jongeren in Alblasserdam?  

 

• Herkent het college de problematiek bij de jeugd, zoals die in 

de brandbrief aan het demissionaire kabinet en de Tweede Kamer, wordt 

geschetst? 

• Is er zicht op de onderwijsachterstanden? En zo ja, zijn deze toegenomen? 

• Neemt de druk op de jeugdhulp van met name de inzet van jeugdpsychiaters 

toe, zoals op verschillende plekken in het land het geval is? En gaat het hier 

dan ook om klachten als somberheid, angst, slaapproblemen, eetstoornissen 

en gevoelens van eenzaamheid? 

• Hoe staat het met de meldingen van kindermishandeling en huiselijk geweld? 

Nemen deze ook in Alblasserdam toe? 

• Is er een toename in het aantal crisismeldingen en -opnames? 

 

Wat zijn de plannen op langere termijn? 

• Is er een ‘crisisoverleg’ met zorg en onderwijs, waar de acute problemen voor 

de jeugd worden besproken en aangepakt? Worden er daar interventies 

gepleegd, wanneer de problemen structureel blijken te zijn? Zo nee, is het 

college bereid om hierover het gesprek aan te gaan? 

• Door te focussen op crisissituaties voorkomen we mogelijk extra problemen in 

de toekomst. Kinderen met lichtere problemen worden niet geholpen en dit 

kan leiden tot grotere problemen. Is er sprake van uitgestelde (jeugd)zorg? 

Hoe houdt de gemeente de vinger aan de pols en wordt escalatie voorkomen? 

 

• Wat is het plan voor de scholen in onze gemeente voor de komende maanden 

en welke rol heeft onze gemeente hierbij? 

• Stelt de gemeente bijvoorbeeld jeugdprofessionals ter beschikking aan scholen 

om problemen te signaleren en met de kinderen in gesprek te gaan 

 
 

  

https://www.barendrecht.nl/brandbrief-jongeren-deskundigen-hulpverleners-wethouders-en-gemeenteraadsleden-roepen-op-tot
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Gevraagd wordt de vragen schriftelijk/mondeling te beantwoorden. 
 
Toelichting: 
 
 
Ondertekening en naam: 
PvdA fractie Alblasserdam: René Zonnebeld 
 

 
 
 


